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Doel van de bijeenkomst Kennis te nemen van het doorlopen traject om te komen tot een oplossing voor 
de mindervaliden-problematiek in het voorterrein van filmhuis Lumière en 
Timmerfabriek.  

Fractiestandpunten uit te wisselen en daarover met elkaar in gesprek/discussie 
te gaan. 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

Gemeenteraad 

Verloop voorgaande 
proces 

Er is uitgebreid gesproken met Stichting Kompas-Samen Onbeperkt en 
filmhuis Lumière over de problematiek voor mindervaliden rondom de toegang 
tot het filmhuis. Het gekozen alternatief en de uitwerking daarvan heeft hun 
instemming.   

Inhoud  De gemeenteraad nam in november 2017 een motie aan waarin zij het College 
verzocht alternatieven uit te werken om de bereikbaarheid van filmhuis 
Lumière (en de Timmerfabriek) voor mindervaliden te verbeteren. Samen met 
Stichting Kompas-Samen Onbeperkt en filmhuis Lumière (de diect 
belanghebbenden) is de problematiek voor mindervaliden geïnventariseerd en 
zijn oplossingen voor de toegankelijkheid van het voorterrein beoordeeld. Het 
voorgestelde alternatief wordt unaniem door hen gesteund.  

Het Integraal Overleg Openbare Ruimte heeft negatief geadviseerd over de 
aanleg van het pad omdat dit de ruimtelijke kwaliteit te zeer aantast. 
Bovendien wordt het groenonderhoud arbeidsintensiever door het pad.  

Het Presidium besloot dit onderwerp niet in de stadsronde te brengen omdat 
het voorstel unaniem gesteund wordt door de belanghebbenden. 

Om over te kunnen gaan tot realisatie is besluitvorming en kredietvotering door 
de raad aan de orde. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Besluitvorming voor te bereiden 

Vervolgtraject Besluitvorming in de raadsvergadering op 12 februari 2019 

 


